

封面

展开尺寸: 600*140mm

PRODUCT MANUAL

I. Cautions

The following basic safety precautions should be always complied with. Avoid casualties and property loss, please always follow the attentions as the following.

INSTALLING

- Do not use unsafe plug or power.
- Do not install the device at the place where children can touch.
- Do not install the device at the place where can not bear strength and prone result in falling and collapsing.
- Do not lift the device.
- Keep the device away from fire and heat source, prohibit to store flammable and explosive materials around the device.
- Except for the atomizer, the housing material is not resistant to corrosion.
- Do not use device in high temperature or wet environment.
- Do not use inflammable, explosive, corrosive and other hazardous solvents work with the device.

WARNING
May cause electric shock or fire hazard.

II. Product Feature

Voltage: 12V
Power: 15W
Capacity: 1000ml
Weight: 3.9kg
Coverage: 3000-4000m³
Size: 295*113*230mm

III. Accessories Instruction

On the basis of the original screw hole, change the long screw to penetrate then lock on the pop-ups!

Apply the screw here position

IV. Operation Introduction

- Choose one favorite oil
- Open the equipment box
- Unscrew the atomizing cap and take out the bottle
- Pour the essential oil into the bottle
- Secure the bottle on atomization head, then put it back into machine
- Plug in the power cord
- Turn on the power switch
- Set the time period via phone app
- Enjoy the fragrance

V. How to use the equipment

1. The turn on/off interface is shown in the image below, and it takes two seconds to turn on.

2. Display on the main interface of the device: Current Working Day, Local Time, Working Time Period, Work/Pause Seconds, The Atomization / Fan Icon, WiFi and Bluetooth Connection Status icons. As shown below

3. Set the working time period and frequency: press the "OK" button enter the setting interface, as shown below.

4. Set the local time and Day: press the "OK" + "OK" button at the same time, as shown below:

5. Set the password of the device: press the "OK" + "+" + "-" at the same time to enter the interface of the password setting, as shown below:

6. Turn on/off: Long press the "OK" button until you hear a "beep", then you can turn on/off the machine.

7. Turn on/off fan: Long press the "OK" button to turn on/off the fan, and observe the status of the fan icon.

8. Reset the machine: Press the "OK" + "+" + "-" buttons at the same time until you hear the five beeps of "Did Did" then release the button, and the device starts reset.

9. After the device has no button operation for 10 seconds, the display screen will be turned off; Press the button again to wake up the screen backlight.

VI. Description of essential oil volume detection function:

When the remaining essential oil is too low, the APP will prompt, as shown in the figure below:

When the oil volume is too low, the APP prompt:

VI. APP operations and settings

To ease use machine, it support use mobile phone to set the machine.

1. Download Aroma-Link

Please enter the App store, Google Play Store or Android App store, then input Aroma-Link and download the App.

IOS APP Android APP

To start configuring the diffuser on phone, please scan QR code to download "Aroma Link" App.

2. App connection

First step, turn on the bluetooth function on your phone.
Second step, run our Aroma-Link app and choose bluetooth mode.
Then Click My Devices, you will find the device name SmartAS (Mobile should nearby to machine).
Third Step, Click this device and put the password 1234(default setting is 1234) the machine will be connected successfully.
Reference the pictures (Figure 1 to Figure 4)

3. View the working status and control the machine:

On the APP, you can check working time and pause time of the device, change the settings and turn on/off the device.

4. Work time Setting

Click "Set up" on the main interface to set working period, support to set five working periods in each day. After setting, please click "Save" to finish the setting. (Refer to Figure 5 and Figure 6).

5. Click "Set up" on the main interface to set the working frequency (Refer to Figures 7 and 8).

6. Rename device:

In order to manage multiple devices, the Bluetooth name of each device can be modified. For example, we can modify the device which put in the meeting room: "Meeting Room 01".
Modify method: Press the device name "SmartA1" in the app (Refer to Figure9), then enter the name modification interface, after you rename the device, click "OK" to confirm the setting. (Refer to Figure 10).

VII. FCC warning:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body.

产品说明书

一、安全上的注意事项

为了预防消费者使用而造成他人人身财产损失，特此提醒下列必须遵守的事项。

注意

- 设备内有精油时，要保持直立状态（倒置、平放、倾斜等其他位置状态，需提前取出带精油的精油瓶和雾化头）。
- 请勿将雾化设备安装在儿童易触及的地方使用。
- 请勿将设备安装在潮湿或水边。
- 请勿使雾化设备接近火源，禁止在香薰设备附近使用或存放易燃易爆物品。
- 请勿将雾化设备置于高温潮湿的环境中使用。
- 请勿使用易燃、易爆、腐蚀性等危害性液体进行设备工作。
- 精油不可见水。

二、说明

产品通过: CE, FCC, RoHS等认证。

设备名称: OV-10
电压: 12V
功率: 15W
重量: 3.9kg
容量: 1000ml
覆盖面积: 3000-4000m³
外形尺寸: 295*113*230mm

三、产品零件说明

雾化帽
雾化头
精油瓶

注: 在原有的螺丝孔基础上, 加长螺丝打穿锁在挂板上

对应的螺丝孔位

四、设备使用方法

- 选择您喜欢的香精油
- 打开设备箱
- 取出雾化瓶和取出精油瓶
- 将精油瓶放入精油瓶内
- 将精油瓶上雾化头安装进设备中
- 插上电源线, 打开开关按钮

五、电路板操作说明

- 长按按钮设置工作时间
- 手机APP操作设置
- 享受香氛

1. 开机启动界面如下图所示, 开机启动需两秒时间。

2. 设备主界面展示: 当前星期, 当前本地时间, 当前工作时间和设备工作与暂停秒数倒计时, 雾化图标, 风扇图标, WiFi和蓝牙连接状态图标, 如下图所示:

3. 设置工作时间段和频率: 主界面下按"OK"键进入设置界面, 界面如下图所示:

4. 设置本地时间和星期: 主界面下同时按"OK" + "OK"键进入时间设置界面, 界面如下图所示:

5. 设置设备密码: 主界面下同时按"OK" + "+" + "-"键进入密码设置界面, 界面如下图所示:

6. 开关机: 主界面下长按"OK"键, 直至听到"滴"一声, 可以开/关机; 7. 开关风扇: 主界面下长按"OK"键, 即可开关风扇, 可观察风扇图标状态; 8. 恢复出厂设置: 主界面下同时按"OK" + "+" + "-"键, 直到听到"滴滴滴滴"五声后松开按钮, 设备开始恢复出厂设置; 9. 设置10秒内没有按键操作, 显示屏背光将关闭; 再次按键可以唤醒显示屏背光。

六、精油余量检测功能说明:

当精油余量过低时, APP将会提示, 如下图所示:

七、APP控制以及功能说明

为了设置更加便捷, 本产品支持蓝牙通讯, 可在手机上使用APP来设置设备的运行参数。

1. 下载Aroma-Link
请进入苹果商店, Google应用市场, 安卓应用市场, 输入Aroma-Link下载控制APP。

2. APP连接设备:
首先打开手机蓝牙, 运行APP, 在界面选择"蓝牙", 便会自动搜索设备, 从搜索出来的设备中找到对应型号为AS的设备点击连接。初次连接设备需要输入密码(默认为"1234"), 点击"确定"连接设备。(如图1和图2)

3. 查看工作状态, 选择并开机:
在APP主界面上可以查看设备的工作状态, 工作时间和暂停时间, 以及远程控制设备的开/关机。

4. 设置工作时段:
在主界面点击"设置"进入设置每天的工作时段, 支持每天设置五个独立的工作时段, 时段信息输入完毕后点击"保存"完成设置。(如图3和图4)

5. 修改设备名称:
为了方便管理多台设备, 每台设备的蓝牙名称都可修改, 例如我们可以将会议室设备的蓝牙名称修改为"会议室-001"。
修改方法: 在主界面点击APP顶部"我的设备"按钮进入名称修改界面(如图5), 名称输入完成后点击"确定"修改设备名称(如图6)。

6. 设备维护:
1. 请定期进行精油瓶清洗, 连续工作清洗设备, 建议2-3个月清洗一次, 使设备在最佳状态下工作。
2. 清洗时请切断电源, 也不要用手直接接触, 以防触电和人身伤害。

十一、长期不使用

- 请先关机切断电源再收起电源清洗过件。
- 在装置或包装内放置含有活性碳的除湿包, 防止设备内残留物产生异味。
- 请前设备配备防尘罩, 置于阴凉、通风处。

八、故障排查

没有雾化	1. 检查设备是否有电或者通电。 2. 检查气泵是否工作, 雾化头是否堵塞。 3. 检查精油瓶油量是否用完, 检查液管管是否脱落。 4. 检查设备是否在工作时间段。
漏油	1. 机内漏油: 检查精油瓶是否拧紧。 2. 出雾口漏油: 检查出雾口内是否有异物。
异常噪音	1. 检查气泵是否松动, 尝试重新固定气泵。 2. 检查出雾口是否有异物堵塞。 3. 检查气泵是否老化损耗, 更换新的气泵。

九、保修和售后服务

一、售后服务

- 免费提供技术咨询与安装教程。
- 在有效期内提供免费上门维修服务。

二、设备质保及注意事项

- 产品质保期为12个月(从售出当天开始计算)。
- 质保期内, 由于产品质量问题导致设备损坏, 我们将提供免费维修服务。
- 产品人为损坏及使用不当造成的故障不在保修范围内。

十、设备维护

- 请定期进行精油瓶清洗, 连续工作清洗设备, 建议2-3个月清洗一次, 使设备在最佳状态下工作。
- 清洗时请切断电源, 也不要用手直接接触, 以防触电和人身伤害。

九、APP控制以及功能说明

1. APP连接设备:
首先打开手机蓝牙, 运行APP, 在界面选择"蓝牙", 便会自动搜索设备, 从搜索出来的设备中找到对应型号为AS的设备点击连接。初次连接设备需要输入密码(默认为"1234"), 点击"确定"连接设备。(如图1和图2)

2. 查看工作状态, 选择并开机:
在APP主界面上可以查看设备的工作状态, 工作时间和暂停时间, 以及远程控制设备的开/关机。

3. 设置工作时段:
在主界面点击"设置"进入设置每天的工作时段, 支持每天设置五个独立的工作时段, 时段信息输入完毕后点击"保存"完成设置。(如图3和图4)

4. 修改设备名称:
为了方便管理多台设备, 每台设备的蓝牙名称都可修改, 例如我们可以将会议室设备的蓝牙名称修改为"会议室-001"。
修改方法: 在主界面点击APP顶部"我的设备"按钮进入名称修改界面(如图5), 名称输入完成后点击"确定"修改设备名称(如图6)。

5. 设备维护:
1. 请定期进行精油瓶清洗, 连续工作清洗设备, 建议2-3个月清洗一次, 使设备在最佳状态下工作。
2. 清洗时请切断电源, 也不要用手直接接触, 以防触电和人身伤害。

十、长期不使用

- 请先关机切断电源再收起电源清洗过件。
- 在装置或包装内放置含有活性碳的除湿包, 防止设备内残留物产生异味。
- 请前设备配备防尘罩, 置于阴凉、通风处。